
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská

11. 10. 2018

Přítomni: Jaromír Pořízek, Lenka Cuřínová, Miroslav Hricz, František Prokop

Nepřítomni: Karel Zavřel, Petr Horálek, Dana Klisáková-Křivánková

1. Zahájení jednání školské rady

2. Schválení výroční zprávy ZŠ Táborská za rok 2017/18 – přítomní schválili, nepřítomní 

K.Zavřel a P. Horálek potvrdili schválení elektronicky. Výroční zpráva schválena bez 

námitek

3. Diskuze na téma Vybudování klece na jízdní kola na dvoře školy

4. Další jednání školské rady bude iniciovat předseda J. Pořízek nejpozději po třídních 

schůzkách v únoru 2019.

Zapsal: Jaromír Pořízek


